

Sirküler Tarihi : 24/01/2022

Sirküler No : 2022 / 16

**ADAY ÇIRAK VE ÇIRAKLAR İLE İŞLETMELERDE MESLEKİ EĞİTİMGÖREN, STAJ
VEYA TAMAMLAYICI EĞİTİME DEVAM EDEN ÖĞRENCİLERİN ÜCRETLERİNE
İLİŞKİN ALT SINIRLAR İLE BU ÜCRETLERE YÖNELİK DEVLET KATKISI
ÖDEMELERİNİN SÜRESİNİN UZATILMASI HAKKINDA 5063 SAYILI
CUMHURBAŞKANI KARARI**

(R.G. Tarih-Sayı:05.01.20252 – 31710)

3308 sayılı Mesleki Eğitim Kanunu'na göre, aday çırak ve çıraklar ile işletmelerde mesleki eğitim gören, staj veya tamamlayıcı eğitime devam eden öğrencilere yapılacak ödemeler asgari ücretin net tutarının %30'undan, kalfalık yeterliğini kazanan mesleki eğitim merkezi 12'nci sınıf öğrencilerine yapılacak ödemeler asgari ücretin %50'sinden az olamayacaktır.

Mesleki eğitim merkezi programı dışındaki okul ve kurumlarda öğrenim gören öğrencilere ödenebilecek en az ücretin; yirmiden az personel çalıştıran işletmeler için üçte ikisi, yirmi ve üzerinde personel çalıştıran işletmeler için üçte biri; mesleki eğitim merkezi programına devam eden öğrencilere ödenebilecek en az ücretin ise tamamı İşsizlik Sigortası Kanunu için ayrılan tutardan Devlet katkısı olarak ödenecektir.

Yayımlanan Cumhurbaşkanlığı Kararı ile mezkur Kanun kapsamında uygulanmakta olan devlet desteği 2021-2022 eğitimve öğretim yılı başından geçerli olmak üzere 5 yıl uzatılmıştır.

